
Протокол № 28

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 15 грудня 2017 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (8)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Здебська Валентина Павлівна;
Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович.

Відсутні:  (1)
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович;

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області на 2018 рік.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Запрошені: Шатна  Лідія  Францівна –  заступник  начальника  управління
освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Животовська  Валентина  Григорівна –  директор  департаменту  культури,
туризму  та  культурної  спадщини  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту охорони здоров'я
Кіровоградської обласної державної адміністрації

Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління  капітального
будівництва обласної державної адміністрації

Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-комунального
господарства обласної державної адміністрації

Гоменюк  Ганна  Олександрівна –  заступник  директора  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Запрошені: Шатна  Лідія  Францівна –  заступник  начальника  управління
освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Животовська  Валентина  Григорівна –  директор  департаменту  культури,
туризму  та  культурної  спадщини  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту охорони здоров'я
Кіровоградської обласної державної адміністрації

Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління  капітального
будівництва обласної державної адміністрації

Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-комунального
господарства обласної державної адміністрації

Гоменюк  Ганна  Олександрівна –  заступник  директора  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

3. Про обласний бюджет на 2018 рік.
Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Запрошені: Шатна  Лідія  Францівна –  заступник  начальника  управління
освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Животовська  Валентина  Григорівна –  директор  департаменту  культури,
туризму  та  культурної  спадщини  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту охорони здоров'я
Кіровоградської обласної державної адміністрації

Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління  капітального
будівництва обласної державної адміністрації

Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-комунального
господарства обласної державної адміністрації

Гоменюк  Ганна  Олександрівна  –  заступник  директора  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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4. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Інформує: Гоменюк  Ганна  Олександрівна  –  заступник  директора
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

5. Про затвердження обласної програми забезпечення молоді житлом на
2018-2022 роки.

Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна –  начальник  управління
регіонального розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної
державної адміністрації

6. Про  погодження  реструктуризації  заборгованості  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” за спожиту електричну енергію.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”

7. Про план роботи обласної ради на 2018 рік.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна – керуючий справами виконавчого
апарату обласної ради

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 грудня 2010 року
№ 61  “Про  структуру  та  чисельність  виконавчого  апарату  обласної
ради” (зі змінами).

Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна – керуючий справами виконавчого
апарату обласної ради

9. Про звернення депутатів Сумської обласної ради.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної  комісії  обласної
ради

10. Про звернення фахівців та керівників громадських організацій області
щодо створення Чорноліського природного національного парку.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної  комісії  обласної
ради
Ревенко Наталія Олександрівна – заступник голови постійної комісії обласної
ради

11. Про лист громадської ради при Державному агентстві водних ресурсів.
Інформує: Житомирський  Ігор  Аврамович –  начальник  Кіровоградського
обласного управління водних ресурсів

12. Про депутатський запит депутата обласної ради Ревенко Н.О.
Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – депутат обласної ради
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13. Про депутатський запит депутата обласної ради Довбиша І.І.
Інформує: Довбиш Іван Іванович – депутат обласної ради

1. Про програму економічного і соціального розвитку Кіровоградської
області на 2018 рік.

Слухали інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі  Кіровоградської обласної  державної  адміністрації  Рахуби Н.А. щодо
програми  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2018 рік.

За  результатами  обговорення,  враховуючи  пропозицію  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації,  голова  постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.  поставив  на  голосування
наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради внести зміни до 

запропонованого проекту програми економічного і соціального розвитку 
Кіровоградської області на 2018 рік, а саме:

пункт 3 “Основні завдання” підрозділу 10 “Екологічна ситуація, 
використання природних ресурсів” розділу IV “Стандарти життя населення” 
доповнити абзацом наступного змісту:

“розробка та реалізація проектів, пов'язаних із мінімізацією негативного
впливу закриття Смолінської шахти ДП “СхідГЗК” на навколишнє природне 
середовище і умови життєдіяльності населення”.

3. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований 
проект рішення обласної ради з даного питання з урахуванням пропозицій від 
постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 218 (додається)

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Слухали інформацію директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  стосовно  внесення  змін  до
рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року № 198 “Про обласний бюджет
на 2017 рік”.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
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“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)
Вирішили:  Рішення № 219 (додається)

3. Про обласний бюджет на 2018 рік.
Слухали інформацію директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської

обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  про  обласний  бюджет  на
2018 рік.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 220 (додається)

4. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали інформацію  заступника  директора  департаменту  екології  та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Гоменюк  Г.О.  щодо  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на  2016-
2020 роки.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-8 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 221 (додається)

5. Про затвердження обласної програми забезпечення молоді житлом
на 2018-2022 роки.

Відповідно  до  статті  59-1  Закону  України  “Про  місцеве
самоврядування  в  Україні”  депутат  обласної  ради  Погребнюк  А.А.,
секретар  постійної  комісії  обласної  ради,  оголосив  про  наявність
конфлікту інтересів та, відповідно не брав участь у голосуванні з даного
питання.

Слухали інформацію  заступника  начальника  управління  регіонального
розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної державної
адміністрації  Кухаренко  І.О.  щодо  затвердження  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки.
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За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)
не голосував — Погребнюк А.А.

Вирішили:  Рішення № 222 (додається)

6. Про  погодження  реструктуризації  заборгованості  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” за спожиту електричну енергію.

Слухали інформацію генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
Ілика Р.І. щодо реструктуризації заборгованості ОКВП “Дніпро-Кіровоград” за
спожиту електричну енергію.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:   Рішення № 223 (додається)

7. Про план роботи обласної ради на 2018 рік.
Слухали інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної

ради Тимофієвої Н.Г. про план роботи обласної ради на 2018 рік.
За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив

на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований 

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-8 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:   Рішення № 224 (додається)

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 грудня 2010 року
№ 61 “Про структуру та чисельність виконавчого апарату обласної ради”
(зі змінами).

Слухали інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної
ради  Тимофієвої  Н.Г.  про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  29
грудня 2010 року № 61 “Про структуру та чисельність виконавчого  апарату
обласної ради” (зі змінами).
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За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований 

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 225(додається)

9. Про звернення депутатів Сумської обласної ради.
Обговорили  текст  звернення  депутатів  Сумської  обласної  ради  до

Президента України, Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України
щодо  недоліків  Стратегії  сталого  розвитку  та  інституційного  реформування
лісового господарства України на період до 2022 року.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтимати  ініціативу  депутатів  Сумської  обласної  ради  щодо  їх

звернення  до  Президента  України,  Верховної  Ради  України  та  Кабінету
Міністрів  України  стосовно  недоліків  Стратегії  сталого  розвитку  та
інституційного  реформування  лісового  господарства  України  на  період  до
2022 року.

Голосували: “за”-8 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 226 (додається)

10. Про  звернення  фахівців  та  керівників  громадських  організацій
області щодо створення Чорноліського природного національного парку.

Обговорили  текст  звернення  фахівців  та  керівників  громадських
організацій області щодо створення Чорноліського природного національного
парку,  встановили,  що   створення  національного  парку  “Чорноліський”  на
території  Кіровоградської  області  не  було  погоджено  Державним комітетом
лісового господарства ( на той час) під час розгляду проекту Закону України
“Про затвердження Загальнодержавної цільової екологічної програми розвитку
заповідної справи на період до 2020 року” та було виключено з даної програми.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-8 осіб 

“проти”-0 осіб
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 227 (додається)
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11. Про  лист  громадської  ради  при  Державному  агентстві  водних
ресурсів.

Обговоривши  інформацію  начальника  Кіровоградського  обласного
управління  водних ресурсів  Житомирського  І.А.  стосовно  листа  громадської
ради  при  Державному  агентстві  водних  ресурсів  щодо  стану  малих  річок
України.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  Кіровоградському  обласному  управлінню  водних

ресурсів  розглянути  питання,  порушені  у  листі   громадської  ради  при
Державному агентстві  водних ресурсів України,  та за результатами розгляду
надати обласній раді пропозиції щодо вирішення їх по суті .

Голосували: “за”-8 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 228 (додається)

12. Про депутатський запит депутата обласної ради Ревенко Н.О.
Слухали інформацію  інформацію  депутат  обласної  ради  Ревенко  Н.О.

стосовно її депутатського запиту.
За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив

на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам Кіровоградської обласної ради підтримати

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-8 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 229 (додається)

13. Про депутатський запит депутата обласної ради Довбиша І.І..
Слухали інформацію депутат обласної  ради Довбиша І.І.  стосовно його

депутатського запиту щодо виділення з обласного бюджету на 2018 рік коштів
з  метою  проведення  капітального  ремонту  відділу  дитячої  творчості
Власівського будинку культури.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам Кіровоградської обласної ради підтримати

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-8 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 230 (додається)
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На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


